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1. Schválení programu 7. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – přivítal všechny na zasedání. Program byl poslán v pozvánce. Do návrhu od doby poslání byla navržena změna. Rektor stáhl bod 
Schválení rozpisu (bod 7). Také bod číslo 12 je stažen z důvodu, že na KIS byly připomínky a v reakci na ně bude organizační řád vylepšen. 

Usnesení 07-01: AS ČVUT schválil program 7. zasedání s vyjmutím bodů 7. Rozpis ČVUT a 12. Org. řád VIC.  
Počet osob s hlasovacím právem: 31 
Hlasování: 31-0-0 Usnesení bylo přijato.   

2. Kontrola a schválení zápisu z 5. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – jde o zasedání z dubna. Návrh zápisu prošel připomínkami, byly vypořádány. Byl předložen na minulé zasedání pozdě, takže se 
neschvaloval. 

Usnesení 07-02: AS ČVUT schválil zápis z 5. zasedání.  
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 31-0-1 Usnesení bylo přijato.   

3. Kontrola a schválení zápisu z 6. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – jedná se o minulé zasedání, všechny připomínky byly vypořádány. 

Usnesení 07-03: AS ČVUT schválil zápis z 6. zasedání.  
Počet osob s hlasovacím právem: 31  
Hlasování: 31-0-1 Usnesení bylo přijato.   

4. Informace rektora (23:00) 
Rektor – informoval o situaci v QS rankingu - máme 3. místo za UK a Masarykovu univerzitu. Předběhli jsme VŠCHT. Je pozitivní, že jsme třetí. 
Bude se analyzovat, proč jsme klesli. Je tam několik faktorů. Další informace je financování a komplikace kolem jednání s MŠMV. Snad je odvráceno 
to nejhorší, ale bývá to tak každý rok. Další je problematika kofinancování. Ministr financí se snaží odejít od metody dofinancování. U výzev by to 
znamenalo, že Praha by měla 60% a venkov 40%, pokud to není postižený region. Názor se možná ještě změní. Mezi výzvami na podzim je jedna 
velkoobjemová, která má pro nás kvótu 500 milionů. Tam se bude řešit její strategické rozložení.  

J. Janoušek (33:17)– den před minulým zasedáním  podepsal rektor investiční záměr týkající se budovy B stavební fakulty a ten byl zaslán na 
ministerstvo. AS si záměr vyžádal a v záměru byla některá data a čísla jiná, než byla předtím předložena senátu. Proč? Rektor – mou odpovědností 
je nepropásnout šanci dostat dotaci, byl to nutný krok. Dále došlo ke změnám parametrů v tabulkách. Platí vyšší odhad DPH, nelze se spoléhat na 
možnost uplatnit nižší koeficient. A. Kohoutková – jedná se o žádost o dotaci a registraci o akci v příslušném programu. Čísla vychází ze zvyklostí, 
proto jsou některé jiná. Nižší spoluúčast FSv je způsobena tím, že z těch 90 mil již něco bylo spotřebováno. Způsobilé jsou náklady financovaného 
ze stavebního programu MŠMT. Z tohoto hlediska jsou náklady hrazené z SFŽP nezpůsobilé.  (41:00) P. Ripka – v úterý odpoledne měli zasedání 
komise, kde jsme s panem rektorem probírali návrh, a byly tam výdaje bez DPH 916 milionů, rektor pan ráno  poslal žádost o 218 milionů navíc. 
Rektor – jsou to peníze z (SFŽP) ekologického fondu. Pokud to pro fond nebude zajímavé, tak se to stopne. Nás to nesmí stát víc, nesmí tím nárůst 
náklady.  P. Ripka – proč nebyla tato informace na komisi? Rektor – dostal ji mezi komisí a posláním. Nepodepsal by nic, co by zvyšovalo nároky 
na vnitřní zdroje. (44:30) V. Kosina – 218 milionů je částka, kterou jsme tam dali tak, abychom byli investici schopni naplnit zdroji, jde o 
předpokládané investiční náklady. Máme předjednáno s Národním fondem pro životní prostředí, že budeme zařazeni do exkluzivních programů. Mají 
velký zájem o spolupráci s námi a hovoří o částkách výrazně vyšších. Dále V. Kosina upřesnil informace týkající se zmíněné investice. Rektor: Je 
třeba počkat na výsledek schvalování na MŠMT a SFŽP a z toho plynoucí nutný objem našich vnitřních prostředků, pak jednání na AS bude možné 
dokončit. V případě, že nedostaneme dotaci z MŠMT, SFŽP a/nebo výhodnou půjčku, tak akci nemůžeme realizovat. V. Kosina - podáním žádosti 
je v inv. záměru zafixován procentní poměr dotace a vlastních zdrojů na způsobilých nákladech jako 60:40. Dokončuje se zadávací dokumentace, 
soutěžit se bude na pevnou cenu, bude se opět schvalovat na MŠMT. Následně MŠMT bude schvalovat smlouvu s vybraným zhotovitelem. (51:20) 
Rektor: Výběrové řízení může být zahájeno až potom, co budou ujasněny zdroje a jejich parametry. J. Janoušek – podstatu procesu chápeme, 
tématem se zabýváme, protože v říjnu 2022 dal rektor slib, že před posláním tohoto záměru na ministerstvo AS tento dokument schválí. Proto se tím 
AS zabýval. Rektor tento slib nesplnil. Rektor – rektorova odpovědnost ze zákona je výš než slib AS. Proběhla rekapitulace informací o situaci. AS 
získal informace, o které žádal v říjnu 2022 až týden před posledním zasedáním. 

,3  M. Šťastný – je nespokojený s tím že tam částka odešla navýšena, věřme v to, že to vyjde, ale bylo by lepší zůstat na původní částce a ulevit zátěž 
fakultám, a ne je tlačit do hraničního stavu. Rektor – na 916 mil se nic nezměnilo. Navýšení je onen eko fond. Pokud nebude, jsme na 916 a budeme 
řešit, co s tím. M. Šťastný – eko fond mohl být využit jako základ pro fakulty. Rektor – je to jediný návrh, se kterým musí pracovat. (57:30) P. 
Ripka – HK se značnou dobu věnovala projednávání návrhu, který pak byl na poslední chvíli stažen a na MŠMT poslán návrh jiný. Ing. Kosina řekl 
důležité věci, ten 60% podíl je důležitý. Tento poměr může být změněn jenom změnou rozhodnutí ministerstva. My jsme udělali chybu v DPH, což 
tento podíl mění, protože se počítá z částek včetně DPH. Už jenom z tohoto důvodu bude tedy nutné žádat o změnu projektu. Rektor v projektu podal 
příslib spolufinancování, který nebyl schválen Akademickým senátem  Půjčka se projeví v rozpočtu, je to budoucí závazek a z dikce statutu ČVUT 
musí rektor ke zřízení půjčky získat souhlas AS. Navrhuje, aby AS interpretoval Statut ČVUT takto: V příloha 2 (pravidla hospodaření) je uvedeno, 
že není možné zřídit půjčku, pokud není zajištěno její financování. Splácení půjčky bude v budoucích rozpočtech. AS by měl zavázat rektora, aby 
investiční záměr předložil ke schválení AS. . Rektor – ze zákona je odpovědný za příspěvek a dotaci. Za úvěry přímo a zdroje si rektor může oddělit 
od existujícího příspěvku. To je metoda podle zákona, já ji nechci použít, myslím si, že dospějeme k dohodě. Za splácení a správu úvěru je zodpovědný 
přímo rektor a centrum. Dospějeme k dohodě, jak to funguje, ale není možné ho zavazovat k něčemu co je proti dikci zákona.  P. Ripka – obrátil by 
se na ministerstvo školství a požádal o vysvětlení. Není možné financovat splácení půjčky mimo rozpočet, který svaluje AS. Rektor nesouhlasí J. 
Janoušek – bude se to řešit ještě v legislativní komisi. Investiční záměr musí být uveden v rozpočtu podle příkazu Rektora9/21.  

(1:04) L. Lábus – jednáme o tom zbytečně. AS i děkani dlouho chtějí informace o tomto projektu a byly předány na poslední chvíli. Byl v komisi, 
která se měla vyjádřit k projektu, a všichni se shodli, že projekt zásadně změnil rozsah. Na zasedání pan rektor tvrdil, že podepsal původní částku. 
Investice v řádu miliardy vyžaduje zodpovědné rozhodování. Neuznává argumenty, že se to muselo poslat a bylo to narychlo. Rektor – je zajímavé 
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jak L. Lábus umí dát k sobě nesouvisející parametry a údaje. Děkani měli informace od té doby, co bylo hotové stavební povolení. Někteří měnili 
názory a zaznívaly různé názory na kolegiu, hospodářské komisi. Je jednoduché smíchat argumenty ale v detailu je to jinak. J. Janoušek – kdyby 
nový projekt nezahrnoval tak velké bourání uvnitř budovy B, tak by mohl stát o 100 milionů méně. To bylo řečeno L. Lábusem. Na základě této 
analýzy vyjádření děkanů a dopis děkanů obsahovaly tuto informaci. Když se o tom dále diskutovalo s rektorem a se členy vedení, tak nebylo 
vyjasněno, zda je to pravdivá informace nebo ne. Zaslechl, že názor L. Lábuse pravdivý není. Chce, aby se k tomu rektor a vedení jasně vyjádřili. 
Rektor – suma je názor L. Lábuse. Když o tom slyšel, poprosil rozpočtáře, aby různé varianty bourání nacenili. Ty rozdíly nebyly tak velké. Byly 
do 10 milionů. Tento nesoulad sumy, která je daná názorem a analýzou v tabulkách je poměrně velký. Mělo by zaznít, že v rámci jednání odborného 
tělesa se říkalo, že by se mělo bourat co nejméně. J. Janoušek – kdo jsou rozpočtáři? Rektor – rozpočtáři na stavební fakultě, kteří srovnávali různé 
úrovně bourání. J. Janoušek – kdyby se projekt připravil dle projektu z roku 2014, na základě kterého ČVUT dostalo dotaci, stálo by to stejně. 
Rektor – to neposoudí. V mezidobí se změnily požadavky na kolaudaci, ventilace, topeni. Vyvinuly se i ceny stavebních prací.  

D. Hlaváček – uvedl, kdo byl na schůzce, že tam nedošlo ke shodě, ačkoli v zápise bylo uvedeno, že se k ní došlo. J. Tywoniak by preferoval variantu, 
aby se uspořené prostředky zpět investovaly do té budovy. To byl jeden z těch nesouladů. S L. Lábusem prosazovali snížit náklady. Rektor – prvně 
se na něčem dohodli a pak ustupovali. D. Hlaváček – žádal, aby byl zápis upraven, k tomu došlo velmi minimálně a zápis je zavádějící. Rektor – s 
tímto textem se tu vyloženě neoperuje. L. Lábus – obhajoval svůj výpočet. Proděkan FSv – tento projekt se diskutuje velmi často. Za FSv je pohled 
takový, že jedou na náklady na metr čtvereční. Snažili se upravit standardy, které se budou soutěžit. Budou se snažit co nejvíc využívat stávající 
prostor. Ted tady máme projektovou dokumentaci. Proces se musí spustit a můžeme do něj dál vstupovat, ale je nejdůležitější mít prostředí, kde bude 
možné učit. R. Heralová – kolegové, kteří se tímto projektem zabývali, připravili varianty různého rozsahu. Dále uvedla technické podrobnosti 
předpokládané realizace nového řešení. Další podrobnosti poskytla senátu A. Černá. J. Janoušek – podstata této diskuse není o tom, že je nové 
řešení nějaké špatné. Ale je to o tom, že v roce 2014 vzniklo řešení, byla na něm shoda, a teď máme nové, ale shoda nenastala. AS chce, aby to bylo 
projednáno. A. Černá – není si jistá, jestli je správné mluvit o tom, že je to nová věc. J. Janoušek – je to nová verze, která podle slibu měla být 
schválena AS. A. Černá – nebyla upřesněna míra té změny. Rektor – my reagujeme na něco z roku 2021, to byla poslední schválená verze. J. 
Janoušek – částka před 3 lety byla výrazně nižší. Proděkan FSv – nemyslí si, že je to nová varianta, ale jde o rozpracování studie. Rád by, aby se 
stavělo rok po projektu. Největší problém je teď v ceně, ne v rozsahu. O. Štorc a Rektor diskutovali o dalších úsporách.  

(1:42) D. Hlaváček – stav pláště ohrožuje existenci budovy. Problém je v tom, že investiční náklady mají složení 40:60 (40% vlastních zdrojů), což 
je bezprecedentní situace u takových investičních akcí. Generuje to obrovskou zátěž na fakulty a snažíme se ji snížit. Buď se sníží náklad, jak 
navrhoval L. Lábus, anebo se musí hledat další zdroje. Rektor – v posledním návrhu financování je závazek pro fakulty 820, 290 z toho je FSv. Je 
potřeba vyřešit model financování. P. Ripka – dopad na fakulty nebude 820 milionů. Spočítal si to, jak to poslali na ministerstvo a když se k tomu 
přidá chyba v DPH, tak je to 531 milionů. Rektor – odkázal na předložený model. P. Ripka – vychází z čísel, co byla podepsána rektorem. 
Dohromady tam je spouúčast ČVUT 530 milionů a poměr se tak změní na 50-50. 531 milionů je i na poměry ČVUT hodně velká cena. Původní 
spoluúčast měla být 90 milionů. Taky uvažujeme, že by rektor mohl podepsat úvěr než souhlasu AS. Musí dojít k dohodě. Rektor – to co říká, 
nevyplývá z modelu, který se řešil s ním a s děkany. Je to demagogie. Rozhodně se nechystá podepsat úvěr bez dohody. Musíme k ní dospět, a to je 
něco to bude podepisovat další rektor. Bude se to dít v půlce roku 2026. V. Kosina – s DPH to není tak jednoduché. Jsme ve zvláštním režimu a 
všechno, co řešíme, je bez DPH. Není to chyba ale nejasnost v interpretaci. Závazný výklad této věci neexistuje. L. Lábus – promluvil o životnosti 
budov.  

J. Janoušek – rektor řekl, že úspora energií by mohla přispět k zaplacení. Komu by to přispělo? Rektor – popsal investiční model. Proděkan FSv 
– souhlasil s rektorem. J. Janoušek – FSv tedy deklaruje, že pokud úspory budou, tak z těch bude dávat částku nad 90 milionů? Proděkan FSv – 
pokud to chápe, tak ano. M. Šťastný – na hospodářské komisi tam nebyla částka, ale bylo napsáno “v maximální možné míře”. Je to trochu něco 
jiného, než se bavíme. Rektor – závisí to na úrovni ekologických opatření, do kterých budeme investovat. Ve výsledku by pak měly na tu úsporu mít 
efekt. R. Heralová – energetické kritérium je velmi důležité. P. Ripka – přečetl a vysvětlil usnesení navržená hospodářskou komisí. Proběhla diskuse 
o usnesení.  

(pokračování bodu po odhlasování dalších bodů)  

J. Meinlschmidt – na posledním zasedání se mluvilo o dohodě s děkany. Rektor – dohodli se o tom, že se vrátí k původní verzi dohody, ale informace 
se budou vyměňovat přátelsky. O. Váňa – šel email v rámci FBMI ohledně auditu ČVUT ohledně účelových stipendií. Přečetl část emailu, o kterém 
mluvil. Je možné požádat o tento audit to komise? Rektor – neví, o jaký audit šlo. Nic takového nedělal. Zní to podivně a neví, o co se jedná. Kdo 
to poslal? O. Váňa – zjistí víc informací. M. Šťastný – v březnu bylo usnesení 04-04, kde se vítala informace o revitalizaci Strahova. Ne vše prý 
probíhá, jak se čekalo, rád by, aby měli informace. Rektor – neví o žádném zádrhelu. M. Šťastný – řešilo se, že revitalizace proběhne přes léto a 
pak se tam bude bydlet od dalšího semestru. Má informaci, že blok se zavře na rok. Rektor – potřebujeme informace od ředitele. J. Janoušek – 
požádáme ředitele o písemnou odpověď pro AS, abychom věděli, jaký je aktuální stav.  

L. Lábus – chtěl upozornit, že se výrazně propadáme v citacích a regionální univerzity nás předbíhají. Před lety jsme se přiklonili ke změně metodiky 
DKRVO s tím, že chceme jít po excelentních výsledcích a upozaďovat standardní. Otázka je, jestli nás nepředbíhají kvůli tomu. Rektor – víme, že 
naše strategie k excelenci je mezinárodně správná. Většina věcí je hodnocena skrze peer-review, jak výsledky vybíráme. Parametr, kde se propadáme, 
je oborově vážený citační index. Lidi neuvažují nad tím, jak umístit svou publikaci, aby byla vnímaná komunitou a citovaná a často materiál pošlou 
jen tak někam. Je spousta necitovaných publikací i s vysokým impact factorem. Všichni by nad tímhle měli začít přemýšlet. My už jsme v tom 
parametru horší než VUT všude kromě knih. J. Janoušek – do metodiky byl přijatý nový princip. V souvislosti s tímto vyjádřili dotazy nespokojení 
vedoucí kateder matematiky. S rektorem a prorektorem pro vědu měli schůzku s vedoucími kateder matematiky a diskuse trvala asi hodinu. Byl 
vysvětlen důvod, proč ten princip byl přijat v té podobě, v jaké byl. Do metodiky příštího roku se přidá text vysvětlující tento důvod. Dále se mluvilo 
o tom, že by metodika DKRVO byla v nějaké verzi draftu předložena již koncem roku. Rektor – je potřeba, aby se zamysleli ti, co to můžou změnit. 
K. Pilná – dostala informace k bloku 4. Má to proběhnout přes léto, informace můžou ověřit na komisi a budou informovat o vyjádření. P. Ripka – 
neproplácení publikací co nejsou v repositářích by mohlo pomoci s citovaností. Publikace v preprintu jsou více citované. Rektor – v jeho oboru to 
dává smysl, ale budou možná i takové kde to bude narážet. 

5. Informace k podanému investičnímu záměru rekonstrukce budovy B FSv 
V. Hlaváč – podrobně informoval o situaci s financování záměru a problémům, které se objevily v diskusích. Rektor – jsme na konci procesu, který 
jsme potřebovali ke stavebnímu povolení, máme podanou žádost o dotaci. Dělat alternativy stavebnímu povolení není asi správná cesta. Proces design 
and build, který je použit, znamená, že máme výchozí bod, který je v dokumentaci, a ten se má vylepšovat projekčními variantami firem, které budou 
projektovat. Tady je prostor pro to, abychom pracovali s fixovanou cenou, a není moc možností, jak vyvíjet varianty. Chceme, aby se uspořilo 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 

 

4 
 

výhledově co nejvíce. Teď můžou vznikat návrhy, které půjdou směrem kvalitativním, a ne směrem dolů s čísly. V. Kosina – byly připomínky, ty 
akceptovali. Budovu moc zlevňovat nejde, je 50 let stará. L. Lábus – posledně tu byl prof. Šenberger a znal ta ministerská čísla, která jsou pro 
novostavby. Přesahuje to cenový standard. V. Kosina – ten je přes 15 tisíc. To jsou základní náklady. 35k na metr platilo dříve. Vysvětlil podrobně.  

J. Janoušek – poděkoval všem za věcnou diskusi. Příště, až bude AS žádat o materiály, měly  by být dodány dříve. U tohoto tématu bylo přitom 
jasné předem, že tyto diskuse nastanou. Rektor – je pro něj nekomfortní tohoto kostlivce řešit. Když to bude smysluplné, bude rád dál poskytovat 
informace rychle. Tady byla hypotéza, že je smysluplný jiný postup. V jednáních se vylepšujeme, a pokud jiný postup bude lepší, tak ho bude 
aplikovat. P. Ripka – teď probíhá diskuse k usnesení. V. Hlaváč – když jsou někde podmínky moc ostré, tak není žádný výsledek. Varianta, že 
nebude nic, není dobrá. Je potřeba se bavit konkrétně. Rektor – mluvíme o schématické rovině. Když se podíváte do modelu financování, jsme u 820 
milionů. Usnesení je rozumné. Proděkan FSv – budou se snažit optimalizovat a hledat úspory, ale snahy jsou. L. Lábus – uvedl, že V. Kosina 
neuvedl správná čísla. Proběhla diskuse o odborných schůzkách a zástupcích AS v těchto komisích. P. Ripka – přečetl usnesení, které navrhuje V. 
Hlaváč ohledně rozpracování více verzí projektu. M. Šťastný – obává se, že pokud vytvoříme alternativní variantu, tak to neprojde, protože máme 
projekt na nějaký typ rekonstrukce a změnit to není tak jednoduché. P. Ripka – stejně budeme muset ministerstvo žádat o změnu. Rektor – projekční 
práce pro další alternativu je v řádu let, nikdo ji nezaplatí a není to realizovatelné.  

Proděkan FSv – když se tohle schválí tak odsuneme další rozhodnutí a máme jasně daný rámec rekonstrukce. My musíme stanovit cenu, za kterou 
to chceme postavit, firmy budou vymýšlet nějaké inovace. Na záměru se 5 let pracuje a stavební fakulta utratila kolem 6 milionů za přípravu a rádi 
bychom v tom pokračovali dál. Rektor – politické rozhodnutí vzniklo před 5 lety a už předtím byly předprojektové práce a projektové práce. Hradí 
to fakulta. Tohle usnesení není realistické naplnit, a to co říkal proděkan je rozumný krok k tomu, že v procesu výběru zájemců se dá postupovat k 
tomu, aby to co nejvíc uspořilo všem. P. Ripka – hospodářská komise nemyslela stavební projekt, ale záměr, a promyslet různé cílové částky. Jde o 
různé formy únosné výše záměrů. Navrhl změnu usnesení. Rektor – záměr se opírá o existující projekt. P. Ripka – výhoda je, že my řekneme sumu, 
na kterou se bude projektovat, a my bychom měli rozmyslet číslo, aby to bylo akceptovatelné. Rektor – názory jsou amatérské jak z finančního, tak 
stavařského hlediska. V. Kosina – popsal další procesy, které budou probíhat, a požádal o čas. Neví, jak by dělal další alternativy. Proděkan FSv – 
potřebují, aby proces pokračoval dál. Je rozumné se posunout. J. Janoušek – o tom ořezávání se přesně mluví v tom usnesení. Proděkan FSv – už 
teď jsme v časovém presu, a to jsou přesně věci, které by měl řešit s projektanty. P. Ripka – rozuměl tomu tak, že závazným parametrem výběrového 
řízení je celková suma. Pokud chceme odkládat diskusi po výběrovém řízení, tak to nepůjde snížit. Takže musí proběhnout teď. Proděkan FSv – my 
cenu hledáme dlouho, probíhaly různé konzultace. L. Lábus – nemá cenu se bavit o variantách projektu. Je nezbytné upřesňovat zadání. Uvedl své 
vhledy do problematiky. V. Čuba – poděkoval za diskusi a ochotu rozpracovávat různé varianty. Z pohledu děkana, která se bude podílet velkou 
částkou. Uvítal by, kdyby byly různé cenové varianty. Je mu opakováno, že to není možné, teď to vypadá že, nějaká cesta je. Proděkan FSv – 
upřesnil informace a uvedl, že standard místností se redukoval. Rektor – prošel existující varianty rekonstrukce. Proděkan FSv – můžeme vzít 
projekt, jak ho máme, něco vyhodit, přecenit a uvidíme alternativu. L. Lábus – doporučil ověřit inflaci a soustředit se na ekologické parametry. 
Rektor – teď už se mu zdá usnesení splnitelné. J. Janoušek – je pro něj nepřijatelné, že by se rekonstrukce neuskutečnila. Rektor – souhlasí. 

Usnesení 07-04: AS ČVUT je připraven schválit IZ rekonstrukce budovy B FSv v okamžiku, kdy bude podložen písemnou dohodou rektora 
s děkany a řediteli součástí o financování. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 26-0-6 Usnesení bylo přijato.   

Usnesení 07-05: AS ČVUT žádá rektora o rozpracování více variant záměru rekonstrukce budovy B. FSv s různou cenou. 
Počet osob s hlasovacím právem: 35   
Hlasování: 24-0-9 Usnesení bylo přijato.   

6. Schválení Rozpisu příspěvků a dotací 2023 
Bod stažen předkladatelem 

7. Informace o přípravě návrhu rozpisu a rozpočtu 
Bod stažen Bod stažen předkladatelem  

8. Schválení Výroční zprávy o hospodaření 2022 
V. Kramaříková – představila výroční zprávu o hospodaření. Formát je dán ze strany MŠMT, my doplňujeme údaje s tím, že zpráva za letošní rok 
je s kladným výsledkem hospodaření o 114 milionů před zdaněním. K diskusi jsou některé otázky ohledně hospodářského výsledku na straně 
rektorátu. P. Ripka – komise se zabývala zprávou na 2 schůzkách. Byla k ní spousta dotazů. Oceňuje pružný přístup, 70 % otázek bylo 
zodpovězených, ale mnoho jich ještě zbývá. Komise ani nepočítala s tím, že by se to mohlo schválit. Proběhla diskuse o otázkách P. Ripky. P. Ripka 
– komise o tom nehlasovala, jsme na dobré cestě to schválit na dalším zasedání. V. Kramaříková – jako vysoká škola jsme povinní zaslat zprávu do 
30.6. Připomínky chápe, ale zpráva, jak je požadována ze strany ministerstva, je předložena řádně a zapracovali všechny připomínky, které z komise 
byly. Žádá o schválení dokumentu s tím, že doplní informace a budou na dotazech pracovat. Rektor – rád bude spolupracovat na objasnění, ale tohle 
by se mělo poslat. P. Ripka – výhrada by měla být, viz zápis. M. Šťastný – co se stane, když se neschválí? V. Kramaříková – pošle materiál s tím, 
že jej AS neschválil, ale požádá AS o souhlas s posláním. K. Pilná – chceme podklady a jsou důležité a budeme je chtít k rozpisu. Ale myslí, že 
výroční zprávu můžeme schválit. Bylo zformulováno a navrženo protiusnesení.  

Usnesení 07-10: Akademický senát ČVUT schválil předloženou „Výroční zprávu o hospodaření za rok 2022“ s výhradami.  
Počet osob s hlasovacím právem: 30 
Hlasování: 26-0-4 Usnesení bylo přijato.   

9. Schválení podstatných změn v NPO 
V. Kramaříková – na začátku 2022 byla žádost o financování z NPO, získali prostředky na několik projektů ve 3 skupinách. Ministerstvo školství 
stanovilo na začátku roku, které projekty jsou zásadní, a musí jejich změna projít schvalovacím procesem. Je předloženo 6 změn, které se týkají osob, 
garantů, změn harmonogramů a dalších věci. Jde o 4 fakulty, Došlo ke změnám primárně osob z různých důvodů. Tabulka byla vložena jako podklad. 
J. Janoušek – všechny změny byly v komisi doporučeny. 
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Usnesení 07-07: AS ČVUT souhlasně projednal předložené podstatné změny projektu „Transformace formy a obsahu vysokoškolského 
vzdělávání na ČVUT“ v rámci Národního plánu obnovy pro oblast VŠ.  
Počet osob s hlasovacím právem: 30 
Hlasování: 28-1-1 Usnesení bylo přijato.   

10. Vyjádření souhlasu s prodejem budovy školy v Poděbradech 
J. Janoušek – body 10 a 11 spolu souvisí. Protože peníze z prodeje se použijí na koupi. P. Ripka – není to podmínka. Florenc je natolik unikátní 
možnost, že to musíme koupit za jakýchkoli podmínek. V. Kramaříková – teď je na FRIMu jenom 13 milionů. J. Janoušek – u bodu koupě by se 
mělo informovat o tom, jak se provede. Pokud bude souhlas s prodejem budovy v Poděbradech, tak ty prostředky budou použity. Pokud ne, tak se 
řekne, že nevíme, odkud ty peníze budou. Jedná se o 65 milionů. V. Kramaříková – budovu máme ve vlastnictví dlouho, není v dobrém stavu. Byla 
vybudována v roce 1964, poslední investice byla v roce 2002, kdy se měnila kotelna po záplavách. Budova a pozemky jsou v záplavové oblasti a 
objekt není využíván a je pronajímán. Dále uvedla řadu podrobností k objektu a nutnosti jeho prodeje. P. Ripka – cena pozemku je 3800 za m2. 
Pozemek je asi 9000 m2. Obvyklá cena v Poděbradech je 5100 za m2. Důvod snížení je, že pozemek je moc velký, pak je tam uvedeno, že je to v 
povodňové zóně a je tam hluk z blízké tratě. Domnívají se, že validita těchto argumentů se nedá ověřit jinak, než že se nabídne zvýšení ceny nebo se 
otevře výběrové řízení na prodej. Neprodáváme jenom budovu, ale 9000m2, kde se dá postavit další budova. R. Heralová – k posudku dělala 
stanovisko. Hodnota pozemku se odvíjí od účelu, tento pozemek je určen pro veřejně prospěšné stavby. Není určen pro to, aby tam někdo postavil 
továrnu nebo bytový dům. J. Janoušek – může ten nový majitel požádat o změnu určení pozemku. R. Heralová – to je čistě teoretická otázka. J. 
Janoušek – argument že to má jiné určení nemusí být validní. Pokud je změna určení běžná záležitost, cena by měla být taková, kam se může ten 
pozemek dostat. R. Heralová – to je otázka na někoho kdo dělá pozemní plánování.  

Rektor – změny charakteru využití plochy je na mnoho let diskusí ke generelu a plánů v dané lokalitě. R. Heralová – je velmi malá pravděpodobnost, 
a i tak by to trvalo několik let. Odhadnout cenu pozemku potom je velmi těžké. Rektor – navíc je to záplavové území. R. Heralová – tam je i problém 
nějaké nové stavby schvalovat. To je na samosprávu města Poděbrady. V. Holuša – Poděbrady jsou velmi vyhledávané. Pokud je to stejné jako v 
jiných oblastech Prahy tak jsou to velmi žádané pozemky. Pravděpodobnost, že si tam člověk něco postaví, je vysoká a cena není adekvátní, a za 8 
let nám to spadne na hlavu. J. Vokřínek – to, jestli se tam bude nebo nebude stavět, pro nás není důležité. Cena pozemku do budoucna klesat nebude. 
Neměli bychom se bavit o ceně, pokud nemáme nezávislý posudek nebo není vypsáno výběrové řízení. Nejdůležitější je motivace proč to chceme 
prodat. Pokud máme analýzu, která říká, že pro nás bude majetek zápornou zátěží, tak se bavme o tom, jestli ta zátěž je taková, že prodej za 10 let se 
nám nevyplatí. Cena za pozemek je docela dobrá. V. Kosina – my jsme připravovali rekonstrukci toho mostu a první patro je v havarijním stavu a 
odhad investice lávky je 20 milionů. Rektor - 20 milionů je záporná zátěž. I budova, kde je škola, je ve špatném stavu. J. Vokřínek – existuje na to 
nějaká analýza. Rektor – z nájmu jsme těsně nad nulou. Náklady na rekonstrukci budovy jsou podobné, jako se zde řeklo. Pokud zájemce slíbí, že 
tam bude škola, tak bude investovat do svého. J. Vokřínek – motivace kupujícího chápe, ale je nějaká analýza té finanční zátěže? R. Heralová – je 
tam směrodatná výnosová hodnota. Roční celkový výnos je necelých 2,5 milionů, tedy hrubý výnos. Výnos vychází nulový nebo v záporu, aktuální 
tržní hodnota je nulová.  

V. Kramaříková – problém je ještě v tom, že na tuto nemovitost nemůžeme použít žádnou dotaci. Muselo by se to hradit z našich prostředků. Rektor 
– dělat aukci s břemenem na 10 let v zátopové oblasti, to si neumí představit. Nejspíš bychom skončili s jedním zájemcem. V. Kramaříková – pokud 
by AS trval na výběrovém řízení, tak ze zákona si ho neumí představit. Zveřejnil by se záměr tak, jak to bylo dáno k dispozici městem Praha u budovy 
na Florenci. D. Matějovská – je to v zátopové oblasti, po covidu jsou nemovitosti vysoko a výš to nepůjde. Jak je to s výběrovým řízením, bylo 
řečeno. V. Hlaváč – nám nepřísluší s tímto pozemkem nějak podnikat. Máme naději, že cena se zvýší, ale také že se sníží. Věřil by managementu, 
že to připravili dobře a prodat Poděbrady a koupit Florenc má dobrou návaznost. S naším obratem by neřešil, že to můžeme prodat o pár milionů 
lépe. J. Meinlschmidt – ve veřejném plánu je opravdu veřejná infrastruktura. P. Ripka – komise nebyla jednotná. Půl lidí preferovalo nabídkové 
řízení a půlka byla pro navýšení ceny.  

L. Lábus – je to ožehavá situace. Nemáme na to, abychom hodnotili, jestli ceny mohou být vyšší nebo ne. Nikdy by si nenechal nacenit pozemek 
znalcem toho, komu to prodává. Vypracoval by si svůj znalecký posudek. Ceny v realitkách jsou vždycky nadsazené. V. Kramaříková – o vyšší 
ceně jednala. Nepodařilo se. Aby se chovala jako řádný hospodář, oslovila paní profesorku. Udělat další posudek stojí řádově 150 tisíc, takže požádala 
o vyjádření k posudku, zda je objektivní a zda se s tou cenou dá pracovat. Rektor – vznikne suma prodejem, vloží se do koupě na Florenci. Tam se 
ten kapitál zhodnotí a bude to k dobru FD, kde půjde o zdroj pro budoucí rozvoj. Přijde mu to jako dobré hospodaření a je potřeba obě dvě operace 
vidět v celku. P. Ambrož – jaké tedy bylo stanovisko k posudku? R. Heralová – měla k první verzi výhrady, byla vypracována druhá verze s 
doplněním. Její stanovisko bylo, že pokud by se cena pohybovala mezi 55 a 60 miliony, je to vhodná objektivní tržní hodnota. V. Holuša – přijde 
mu legitimní ten pozemek prodat. Má jen pochybnosti k tomu, že developeři jsou draví a nerad by byl součástí kauzy, kde prodáme pozemek pod 
cenou. Změna územního plánu není tak neobvyklá. Rektor – nedokáže si představit instituci, která by mu řekla, jak to bude za 10 let, a dostane na to 
razítko. Tady bychom měli budoucí náklady, takže nám dává smysl do toho jít. J. Vokřínek – poškození dobrého jména nám hrozí právě proto, jak 
to děláme. Nenapadá cenu, ale 150 tisíc za nezávislý posudek není velká částka. Co kdyby se tam podstavilo něco velkého a někdo chtěl špinit ČVUT. 
Rektor – R. Heralová je ze znaleckého ústavu. J. Vokřínek – ale nemáme papír s razítkem, protože to není možné. L. Lábus – souhlasí s J. 
Vokřínkem. Je přesvědčen o tom, že to máme prodat a koupit Florenc, ale měli bychom získat odborný posudek. V. Kramaříková – chápe všechny 
argumenty. Cena podle znaleckého posudku je 55 milionů, navržená cena je 60 milionů, takže je to vyšší než cena ve znaleckém posouzení. Pokud 
je zpochybňován proces, tak se může inspirovat městem Praha, zkopíruje jejich proces a zveřejní na úřední desce záměr a uvidí se. Může doufat, že 
se objeví alespoň jedna nabídka, co bude přijatelná. J. Janoušek – otevřel i dokument s odborným stanoviskem ke znaleckému posudku. Přečetl 
závěr. Výhrady v ústním vystoupení neuvedla. R. Heralová – řeší tam terminologii, zpochybňuje pojem obvyklá cena. Pro jednání o prodeji je tržní 
hodnota dostatečným podkladem. Stanovit obvyklou cenu takové nemovitosti by bylo dost problematické. V. Hlaváč – formality by se nebál. Věřil 
by, že cena je stanovená dobře. P. Ripka – vrátil by se k variantě, co navrhla V. Kramaříková, aby se záměr vyvěsil, jak to dělají obce. Nejspíš se 
přihlásí jen ten jeden zájemce, ale dal by to tam i se závazkem. V. Kramaříková – pokud budeme dávat něco na úřední desku, měli bychom se 
odrazit od znaleckého posudku. Proběhla diskuse ohledně usnesení. 

Usnesení 07-11: Akademický senát ČVUT vyjádřil souhlas odprodat na základě veřejného nabídkového řízení nemovitou věc – Budova školy 
v Poděbradech, Na Hrázi 742, Poděbrady, okres Nymburk, včetně pozemků parc.č. st. 3592/2 a parc.č. 3592/3, které tvoří její nedílnou 
součást, za minimální cenu 60 milionů korun.  
Počet osob s hlasovacím právem: 30 
Hlasování: 23-0-7 Usnesení bylo přijato.   
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11. Vyjádření souhlasu s koupí poloviny budovy v ulici Na Florenci 
V. Kramaříková – jednalo se s Prahou o prodeji poloviny. Vypořádali vzájemné vztahy, kde FD hradila veškeré náklady na užívání, a město nám 
vyúčtovalo nájemné. Díky skvělému jednání tajemnice FD a celého vedení se došlo k dohodě o narovnání a máme nabídku k odprodeji. Nabídková 
cena je ve výši 65 milionů. Dohoda zněla, že tuto cenu vzhledem k finančnímu stavu FD zaplatíme ze střediska Škola, a budova bude v majetku FD 
a k dispozici. Až se FD dostane do lepší finanční situace nebo bude mít výnosy z nájmu či prodeje této nemovitosti, středisku Škola zaplatí. Rektor 
– FD má dislokovanou celou tuhle budovu. Vzniklo to rozsudkem, kdy město šlo k soudu s tím, že jim patří polovina. Ale celou dobu je využívána 
FD. Tím se vyřešilo něco, za co by stejně museli platit nájem. P. Ripka – komise podporuje koupi. L. Lábus – posudek je udělán tím, kdo to prodává. 
Nedovede posoudit, jak moc je to výhodné. 

Usnesení 07-12: Akademický senát vyjadřuje souhlas nabýt od Hlavního města Prahy jeho podíly na nemovitostech, zapsaných na LV č. 
6360, k.ú. Nové město Praha. 
Počet osob s hlasovacím právem: 30 
Hlasování: 30-0-0 Usnesení bylo přijato.   

12. Projednání Organizačního řádu VIC 
Bod předkladatelem stažen 

13. Schválení Statutu FA 
D. Hlaváček – snaží se doktorské studium výrazným způsobem rozvíjet. Otevřeli statut, tudíž byly provedeny změny. Jedna z nich je změna 
organizačního řádu, kde proděkanáty vedl tajemník. To je praxe, která neodpovídá ani realitě a změnili tedy, kým jsou proděkanáty vedeny. Druhá 
velká změna je, že se zavedl institut ombudsmanky, který se zavedl směrnicí děkana. Ověřili si, že to je institut, který chtěli, a funguje skvěle, takže 
ho zavedli do statutu. V. Vymětalová – podrobně se materiály z FA zabývali. Vyslechli si stanoviska, zúčastnil se i proděkan, který objasňoval 
změny. Komise oba materiály doporučuje schválit. J. Janoušek – diskutovalo se používání inkluzivního jazyka. Tuto záležitost fakulta architektury 
dopracuje a předloží změnu v září nebo říjnu. D. Hlaváček – jsou tam nepřesnosti, které budou upřesněny. Rektor – doporučuje přidat definice 
pojmů. To je jeho podmínka pro souhlas. J. Janoušek – to bude předloženo v září. FA potřebuje schválené změny, aby mohli zejména v doktorském 
studiu fungovat. J. Meinlschmidt – požádal o změnové dokumenty, když se jedná o legislativě. V. Vymětalová – komise se o tom bavila a příště 
budou. G. Achtenová – neví co je inkluzivní jazyk, ale má strach z toho abychom jedním předpisem nerozbili současnou dikci v předpisech. J. 
Janoušek – každý měl možnost jít na legislativní komisi. Tam se to 2 hodiny diskutovalo. Je možné udělat mimořádné zasedání počátkem září. 

Usnesení 07-08: AS ČVUT schválil Statut FA.  
Počet osob s hlasovacím právem: 31 
Hlasování: 23-0-8 Usnesení bylo přijato.   

14. Schválení Řádu doktorského studia FA 
D. Hlaváček – řád je nový, byl velmi intenzivně diskutován.  V. Vymětalová – o materiálu diskutovali a doporučují ho schválit. M. Šťastný – je to 
stejně jako u předchozího dokumentu, bude znovu předložen v září také kvůli definicím. 

Usnesení 07-09: AS ČVUT schválil Řád doktorského studia FA. 
Počet osob s hlasovacím právem: 31 
Hlasování: 26-0-5 Usnesení bylo přijato.   

15. Volba volebních komisí a vyhlášení voleb do AS ČVUT v obvodech studentů 
Hlasování proběhlo Per rollam. 

Usnesení 7-14: AS ČVUT jmenuje hlavní volební́ komisi pro řádné volby ve volebních obvodech studentů pro další́ funkční́ období́ v tomto 
složení: Kateřina Pilná, předsedkyně volební́ komise (studentka – FJFI); Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D., členka volební́ komise (zaměstnankyně 
– FBMI); Aneta Ševčenková, členka volební́ komise (studentka – nefakultní součásti). 
 
Usnesení 7-15: AS ČVUT vyhlašuje rádné́ volby do Akademického senátu ČVUT ve volebních obvodech studentů na další́ funkční́ období́. 

16. Vyhlášení termínů zasedání AS ČVUT pro 2. pololetí roku 2023 
Hlasování proběhlo Per rollam 

Usnesení 7-13: AS ČVUT vyhlašuje termíny dalších zasedání na 27. 9., 25. 10., 29. 11. a 13. 12. 2023. 

17. Různé  
J. Janoušek – na programu jsou body týkající se voleb, které je možné hlasovat per rollam. Dále vyhlášení termínů zasedání v dalším půlroce, také 
per rollam. Uvedl termíny, které se budou navrhovat. Všem poděkoval za věcnou diskusi a popřál hezké léto.   

 

 

Zapsala: 

 

doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská 

 

předseda AS ČVUT 
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Korektura:  

Radek Zeman 
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18. Záznam jednotlivých hlasování  
 

HLASOVÁNÍ č. 1 
28.6.2023 13:44:10 

 1. Schválení programu 7. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 7. zasedání s vyjmutím bodů 7. Rozpis ČVUT a 12. Org. řád VIC 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Nepřítomen 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Pro 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 31 (69%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 9 
Nepřítomno: 5 
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HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 2 
28.6.2023 13:46:36 

 2. Kontrola a schválení zápisu z 5. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 5. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Nepřítomen 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Pro 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 31 (69%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 9 
Nepřítomno: 4 
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HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 3 
28.6.2023 13:47:42 

 3. Kontrola a schválení zápisu z 6. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 6. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Nepřítomen 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Pro 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 31 (69%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 9 
Nepřítomno: 4 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 

 

11 
 

HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 4 
28.6.2023 15:55:23 

 5. Informace k podanému investičnímu záměru rekonstrukce budovy B FSv 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT je připraven schválit IZ rekonstrukce budovy B FSv v okamžiku, kdy bude podložen písemnou dohodou rektora s 
děkany a řediteli součástí o financování. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Zdržel se 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Zdržel se 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Zdržel se 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Nepřítomen 
 Bc. Stěpán Tichý  Zdržel se 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Pro 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nepřítomen 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 25 (56%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 6 (13%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 9 
Nepřítomno: 5 
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HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 5 
28.6.2023 16:22:31 

 5. Informace k podanému investičnímu záměru rekonstrukce budovy B FSv 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT žádá rektora o rozpracování více variant záměru rekonstrukce budovy B. FSv s různou cenou. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nehlasoval 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Zdržel se 
 Bc. Ondřej Váňa  Nehlasoval 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Nehlasoval 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Nehlasoval 
 Ing. Michal Stejskal   Nehlasoval 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Nehlasoval 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Nehlasoval 
 Ing. Martin Šťastný  Nehlasoval 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Zdržel se 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Nepřítomen 
 Bc. Stěpán Tichý  Nehlasoval 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Nehlasoval 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Nehlasoval 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Nehlasoval 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Nehlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Nehlasoval 
 Bc. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 
 Jakub Ťukal  Nehlasoval 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Nehlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Nehlasoval 
 Bc. Tim Petrášek  Nehlasoval 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Nehlasoval 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Nehlasoval 
 Ondřej Štorc, Bc.  Nehlasoval 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nehlasoval 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Nehlasoval 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Nehlasoval 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 0 (0%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 30 (67%) 
Omluveno: 9 
Nepřítomno: 4 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 
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HLASOVÁNÍ č. 5 - NESCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 6 
28.6.2023 16:24:10 

 5. Informace k podanému investičnímu záměru rekonstrukce budovy B FSv 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT žádá rektora o rozpracování více variant záměru rekonstrukce budovy B. FSv s různou cenou. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Zdržel se 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Zdržel se 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Zdržel se 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Zdržel se 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Zdržel se 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Pro 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Zdržel se 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 23 (51%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 9 (20%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 9 
Nepřítomno: 3 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 
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HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 7 
28.6.2023 16:53:31 

 9. Schválení podstatných změn v NPO 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT souhlasně projednal předložené podstatné změny projektu „Transformace  
formy a obsahu vysokoškolského vzdělávání na ČVUT“ v rámci Národního plánu  
obnovy pro oblast VŠ. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Nehlasoval 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Zdržel se 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Proti 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Nehlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Pro 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 27 (60%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 4 (9%) 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 
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Omluveno: 9 
Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 7 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 8 
28.6.2023 17:03:29 

13. Schválení Statutu FA 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schváli Statut FA. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Nehlasoval 
 Ing. Michal Stejskal   Zdržel se 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Zdržel se 
 Bc. Stěpán Tichý  Zdržel se 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Nehlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Zdržel se 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Zdržel se 
 Ondřej Štorc, Bc.  Zdržel se 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 21 (47%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 8 (18%)  Nehlasovalo: 4 (9%) 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 
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Omluveno: 9 
Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 9 
28.6.2023 17:06:41 

14. Schválení Řádu doktorského studia FA 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil Řád doktorského studia FA. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Nehlasoval 
 Ing. Michal Stejskal   Zdržel se 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Zdržel se 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Nehlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Zdržel se 
 Ondřej Štorc, Bc.  Zdržel se 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 24 (53%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 5 (11%)  Nehlasovalo: 4 (9%) 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 
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Omluveno: 9 
Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 9 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 10 
28.6.2023 17:31:36 

 8. Schválení Výroční zprávy o hospodaření 2022 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT schválil předloženou „Výroční zprávu o hospodaření za rok 2022“ s výhradami. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nehlasoval 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Nehlasoval 
 Ing. Michal Stejskal   Nehlasoval 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Zdržel se 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Nehlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Zdržel se 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Zdržel se 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Pro 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 23 (51%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (9%)  Nehlasovalo: 6 (13%) 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 
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Omluveno: 9 
Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 10 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 11 
28.6.2023 18:26:25 

10. Vyjádření souhlasu s prodejem budovy školy v Poděbradech 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT vyjádřil souhlas odprodat na základě veřejného nabídkového řízení nemovitou věc - Budova školy v 
Poděbradech, Na Hrázi 742, Poděbrady, okres Nymburk, včetně pozemků parc.č. st. 3592/2 a parc.č. 3592/3, které tvoří její 
nedílnou součást, za minimální cenu 60 milionů korun. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Zdržel se 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Nepřítomen 
 Ing. Michal Stejskal   Nepřítomen 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Zdržel se 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Zdržel se 
 Ondřej Štorc, Bc.  Zdržel se 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nepřítomen 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 7. řádné zasedání AS ČVUT, 28. 6. 2023 
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Ke schválení bylo potřeba 14 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 20 (44%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 6 (13%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 9 
Nepřítomno: 10 

HLASOVÁNÍ č. 11 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 12 
28.6.2023 18:33:25 

11. Vyjádření souhlasu s koupí poloviny budovy v ulici Na Florenci 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát vyjadřuje souhlas nabýt od Hlavního města Prahy jeho podíly na  
nemovitostech, zapsaných na LV č. 6360, k.ú. Nové město Praha. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Nepřítomen 
 Ing. Michal Stejskal   Nepřítomen 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Omluven 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Nepřítomen 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Omluven 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Pro 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nepřítomen 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Omluven 
________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 14 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 26 (58%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 9 
Nepřítomno: 10 

HLASOVÁNÍ č. 12 - SCHVÁLENO 
 

 


